
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 4. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 784
Vil ministeren redegøre for, hvor meget nikotin der i henhold til lovgivningen
må være i danske cigaretter, og hvordan disse regler har ændret sig de sene-
ste 20 år, hvis det er tilfældet? Vil ministeren herudover vurdere, hvor langt
man fra danske myndigheders side kan sætte denne grænse ned, og om ni-
kotingrænsen er anderledes i andre europæiske lande?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Spørgsmål 784
Offentligt


